

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Ռ. Ա. Ավեսանդրյան, Մ. Մ. Զրբաշյան, Ս. Ն. Մերգելյան, Ա. Ա. Թալալյան. Հայաստանում 1971—1975 թթ. մաթեմատիկայի ասպարեզում հիմնական հետազոտությունների համառոտ ակնարկ	3
Ա. Ն. Հայրապետյան. Մերոմորֆ ֆունկցիաների ենթադասերի բացառիկ բաղադրությունների մասին	25
Կ. Ն. Խաչատրյան. Անկյան մեջ տրված արագությունը նվազող միջինայ կարգի ամբողջ ֆունկցիաների կառուցումը	34
Ռ. Լ. Կոլիբեկի. Ասիմպտոտիկ բանաձևեր օրթոգոնալ բազմանդամների ածանցյալների համար	56
Լ. Լ. Շահբաղյան. Եզրային խնդիր կիսատարածությունում անվերջ թվով անկախ փոփոխականներից կախված երկրորդ կարգի էլիպտիկ տիպի օպերատորների համար	82

С О Д Е Р Ж А Н И Е

Р. А. Александриян, М. М. Джрбашян, С. Н. Мергелян, А. А. Талалян. Краткий обзор основных исследований по математике в Армении за период с 1971 по 1975 годы	3
А. Н. Айрапетян. Об исключительных множествах подклассов мероморфных функций	25
К. Н. Хачатрян. Построение целых функций минимального порядка, убывающих в угле с заданной скоростью	34
Б. Л. Голинский. Асимптотические формулы для производных от ортогональных многочленов	56
Р. Л. Шахбагян. Краевая задача в полупространстве для эллиптических операторов второго порядка с бесконечным числом независимых переменных	82

C O N T E N T S

R. A. Alexandrian, M. M. Jrbashian, S. N. Mergelian, A. A. Talalian. A short survey of research in mathematics in Armenia during the 1971—1975 period	3
A. N. Ajrapetian. On exceptional sets of subclasses of meromorphic functions	25
K. N. Khatchatrian. The construction of entire functions of minimal order decreasing in the angle with given rate	34
B. L. Golinski. On the weight under which asymptotic presentation is valid	56
R. L. Shahbaghtan. The boundary problem on the half-plane for elliptic operators of second order with infinitely many independent variables	82